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INTERPELACJA 

w sprawie wykonania przycięcia drzew – ul. Wyszyńskiego na wysokości  

ul. Lwowskiej 

 

 

 

Zwracam się z uprzejmą prośbą o doprowadzenie do wykonania cięć 

pielęgnacyjnych drzew, których korony i gałęzie rosną na chodnikiem wzdłuż 

ul. Wyszyńskiego na wysokości ul. Lwowskiej. 

Na moją prośbę służby miejskie oczyściły chodnik wykonując  

tzw. oddarniowanie za co bardzo dziękuję. 

Pozostała kwestia uporządkowania drzewostanu, który wchodzi  

w przestrzeń publiczną z graniczącej prywatnej działki.  

Proszę również o doprowadzenie do porządku opisywane miejsce wraz ze 

zobowiązaniem właściciela graniczącej posesji do jej uprzątnięcia ze śmieci. 

W załączeniu przesyłam zdjęcie (jeszcze przed oddarniowaniem 

chodnika). 

 

 

        Z poważaniem 

       Jacek Krawczyk 

        

 


